

Non- Eligible Policyholders

Dear Customer

With the praise of Allah and his Bounty Al Alamiya for Cooperative Insurance Company has achieved a surplus in its insurance operations for 2016. The Company Management has decided to distribute part of the net surplus to the eligible policyholders as per the Cooperative Insurance Law.

The surplus to be distributed will be due to each policyholder if the claim to earned premium ratio is below 70%. For more details about the conditions of eligibility, please refer to the distribution of surplus policy issued by SAMA in 2015.

After review of the claim to earned premium ratio of your insurance policies, we regret to inform you that you are not eligible to the distribution of surplus for 2016.

In case of any query, please call us on 920015432 to know about the amount due to you.

With kind regards

Al Alamiya for Cooperative Insurance Company

عزيزي العميل

بحمد الله وفضله حققت شركة العالمية للتأمين التعاوني فائضاً صافياً من عمليات التأمين في عام 2016م وقررت إدارة الشركة توزيع جزء من الفائض الصافي لحاملي وثائق التأمين المستحقين حسب نظام التأمين التعاوني.

ويكون الفائض المراد توزيعه مستحق لكل حامل وثيقة تأمين إذا كانت نسبة إجمالي المطالبات المتكبدة الى إجمالي أقساط التأمين المكتسبة أقل من 70%، ولتفاصيل أكثر حول شروط الاستحقاق يرجى الرجوع إلى سياسة توزيع فائض عمليات التأمين الصادرة من قبل مؤسسة النقد العربي السعودي في عام 2015م.

عليه وبعد مراجعة نسبة إجمالي المطالبات المتكبدة الى إجمالي أقساط التأمين المكتسبة لوثائقكم التأمينية يؤسفنا إبلاغكم بعدم أحقيتكم لتوزيع الفائض لسنة 2016 م .

في حال وجود أي إستفسار يرجى التواصل معنا من خلال الإتصال على الرقم 920015432.

مع أطيب التحيات،
شركة العالمية للتأمين التعاوني